

<p>Practices of the 15th of Shaban (nisf Sha'bān)</p>	<p>ادب ليلة النصف من شهر شعبان</p>
<p>ADAB AṬ-ṬARĪQAH</p>	<p>ادب الطريقة</p>
<p>Reading of Sūrah Yasīn three times; first with the intention of long life in Islam and faith (imān), second with the intention to ward off affliction from one's self and from the nation of Muhammad ﷺ; and the third time with the intention of receiving one's sustenance without reliance on mankind.</p>	<p>قراءة يس ثلاث مرات، المرة الأولى بنية طول العمر بالإسلام والإيمان، والمرة الثانية بنية دفع البلاء عنه وعن الأمة المحمدية، والمرة الثالثة بنية الرزق والإستغناء عن الناس</p>
<p>After every reading recite: Allāhumma yā Dhā 'l-Manni lā yamannu 'alayhi aḥad, yā Dhā 'l-Jalāli wa 'l-Ikrām yā Dhā 't-Ṭūli wa 'l-An'ām. Lā ilāha illa Anta. Ḍahara 'l-lāji'īn wa Jāru 'l-mustajirīn wa Amānu 'l-khā'ifin. Allāhumma in kunta katabtanī 'indaka fī ummu 'l-Kitābi shaqīyan aw maḥrūman aw maṭrūdan aw muqataran 'alayya mina 'r-rizq famḥu-llāhumma bi-faḍlika shaqāwatī wa ḥurmāni wa ṭurdī wa iqtāra rizqī wa thabitnī 'indaka fī ummi 'l-kitābi sa'īdan wa marzūqan li 'l-khayrāti fa-innaka qulta wa qawluku 'l-ḥaqq fī kitābik al-munzal 'ala lisāni nabīyyika 'l-mursal: yamḥullāhu mā yashā'u wa yuthbitu wa 'indahu Ummu 'l-Kitāb. Ilāhī bi 't-tajallī al-ā'azami fī lalayti 'n-niṣfi min shahri sha'bāni 'l-mu'azami 'l-mukarrami 'llatī yufraqu fihā kullu amrin ḥakīmin wa yubram, an takshifa 'annā mina 'l-balā'i mā na'lamu wa mā lā na'lamu wa mā Anta bihi ā'alamu innaka Anta al-A'azzu 'l-Akram. Wa ṣalla-Allāhu 'alā sayyidinā Muḥammadin wa 'alā ālihi wa ṣāḥbihi wa sallam.</p>	<p>وبعد كل مرة تدعوا بهذا الدعاء: اللهم يا ذا المن لا يمن عليه احد يا ذا الجلال والإكرام يا ذا الطول والأتمام، لا إله إلا أنت ظهر اللاجئين وجر المستجيرين وامن الخائفين اللهم ان كنت كيتبي عندك في ام الكتاب شقيا أو محروما أو مطرودا أو مقترا علي من الرزق فامح اللهم بفضلك شقاوتي وحرمانتي وطردتي واقتار رزقي وثبتي عندك في ام الكتاب سعيدا ومرزوقا للخيرات فانك قلت وقولك الحق في كتابك المنزل على لسان نبيك المرسل يمحو الله ما يشاء ويثبت وعنده ام الكتاب. إلهي بالتجلي الأعظم في ليلة النصف من شهر شعبان المعظم المكرم التي يفرق فيها كل امر حكيم ويرم ان تكشف عنا من البلاء ما نعلم وما لا نعلم وما أنت به اعلم إنك أنت الأعز الأكرم. وصلى الله على سيدنا محمد وعلى آله وصحبه وسلم.</p>
<p>O God, Tireless Owner of Bounty. O Owner of Sublimity, Honor, Power, and Blessings. There is no god except You, the Support of refugees and Neighbor of those who seek nearness, Guardian of the fearful. O God, if you have written in Your Book that I be abject, deprived, banished, and tight-fisted, then erase O God, through Your bounty, my misery, deprivation, banishment, and stinginess and establish me with You as happy, provided with blessings, for surely You have said—and Your Word is True—in Your Revealed Book on the tongue of Your Messenger, "God blots out or confirms what He pleases, and with Him is the Mother of Books." (13:39) My God, by the Great Manifestation of the Night of the middle of the Noble Month of Sha'bān "in which every affair of wisdom is made distinct and authorized,"(44:4) remove from us calamities—those we know and those we do not know, and Thou knowest best—for surely You are the Most Mighty, the Most Generous. May God bless Muhammad and his Family and Companions.</p>	
<p>One then invokes God with the Grand Transmitted Supplication of Sulṭān al-'Awliyā (see page Error! Bookmark not defined.) if it is easy, after each recitation, or if not, one time after the three recitations.</p>	<p>وتدعو بالدعاء الأعظم المأثور عن سلطان الأولياء اذا تيسر بعد كل مرة، وإلا تدعوه مرة واحدة بعد القراءة الثالثة</p>

<p>KHATMU 'L-KHWAJAGĀN (see page Error! Bookmark not defined.)</p>	<p>ختم الخواجكان مع الذكر</p>
<p>ŞALĀTU 'Ṭ-ṬASĀBĪH</p>	<p>صلاة التسابيح اربع ركعات</p>
<p>ŞALĀTU 'SH-SHUKR two rakats with Qunūt.</p>	<p>صلاة الشكر ركعتين مع دعاء القنوت</p>
<p>ŞALĀTU 'T-TAHAJJUD After 'Ishā, complete 100 raka'ats of Şalāt at-Tahajjud. In the first raka'h after the Fātiḥah recite Sūrat al-Ikhlāṣ twice and in the second, once.</p>	<p>صلاة تهجد ثم بعد صلاة العشاء تجتهد ان تكمل ١٠٠ ركعة تقرأ في الركعة الأولى بعد الفاتحة سورة الاخلاص مرتين تقرأ في الركعة الثانية بعد الفاتحة اخلاص الشريفة مرة</p>
<p>FASTING You are to fast its day and make a sacrifice to Allāh as a ransom for yourself and your family and distribute it to the needy.</p>	<p>الصيام ثم تصوم نهارها وتقدم قربان إلى الله فداء عنك وعن أهلك وتوزعه على الفقراء المساكين</p>